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ENR 5. 航行警告 ENR 5.  NAVIGATION WARNINGS 
 

ENR 5.1 禁区、危险区和限制区 ENR 5.1  Prohibited areas, danger areas and 
restricted areas 

 
1. 空中禁区 

 
航空器在飞行中, 无论在任何情况下, 均
不准飞入划定的空中禁区。中国民用航空局对

飞入空中禁区的航空器的机长, 将给予严肃处
理, 并且对该航空器飞入空中禁区所产生的一
切后果, 不负任何责任。 
 

1. Prohibited area 

 

Under no circumstances, shall an aircraft be allowed to enter a 

prohibited area. The Civil Aviation Administration of China will 

take disciplinary measures against the pilot-in-command of the 

aircraft entering such prohibited area and will take no responsibility 

for whatever consequences that may occur to the aircraft. 

 

2. 危险区 
 
在危险区有活动期间, 航空器均不准进入

危险区, 以免发生危险影响飞行安全。 
 

2. Danger areas 

 

During the period of activation of a danger area, an aircraft is not 

allowed to enter the area so as to avoid the activities dangerous to 

flight safety. 

 

3. 限制区 
 
航空器必须遵守限制区的各项限制, 避免

发生危险影响飞行安全。 

3. Restricted areas 

 

An aircraft must obey varies restrictions in a restricted area flying, 

so as to avoid the activities dangerous to flight safety. 
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